

USA & Canada: Economics – Politics – Culture. 2013-2022

ISSN 2686-6730

URL - <http://usacanada.jes.su>

All right reserved

Issue 1 (529) Volume . 2014

EFFECT OF EXCHANGE RATE CHANGES ON THE STRUCTURE AND DEVELOPMENT OF THE U.S.-CHINA TRADE IN THE EARLY 21ST CENTURY

Pavel Aksenov

Abstract

China's exchange rate policy restraining the appreciation of renminbi is regarded by the United States as one of the main reasons for the continued trade of their deficit growth. Taking into account the core interests of both parties, the goal to establish an optimum RMB exchange rate is a complex problem, and the appreciation of renminbi can have both positive and negative effects on both the U.S. and China's economies.

Keywords list (en): renminbi exchange rate, China's currency policy, U.S. trade deficit with China

Date of publication: 11.01.2014

Citation link:

Aksenov P. EFFECT OF EXCHANGE RATE CHANGES ON THE STRUCTURE AND DEVELOPMENT OF THE U.S.-CHINA TRADE IN THE EARLY 21ST CENTURY // USA & Canada: Economics – Politics – Culture. – 2014. – Issue 1 (529) C. 55-70 .
URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000616-7-1-ru-156/>

ВЛИЯНИЕ ВАЛЮТНОГО ФАКТОРА НА ДИНАМИКУ И СТРУКТУРУ АМЕРИКАНО-КИТАЙСКОЙ ТОРГОВЛИ

Аксенов Павел Андреевич

Аннотация

Валютная политика по сдерживанию укрепления курса юаня, проводимая Китаем, рассматривается США в качестве одной из основных причин продолжающегося роста их торгового дефицита. Но поиск оптимального обменного курса юаня, учитывающий ключевые интересы обеих сторон, является многоаспектной задачей, и само по себе укрепление юаня к доллару может иметь как положительные, так и отрицательные эффекты для экономики США и Китая.

Ключевые слова: обменный курс юаня, валютная политика Китая, торговый дефицит США с Китаем

Дата публикации: 11.01.2014

Ссылка для цитирования:

Аксенов П. А. ВЛИЯНИЕ ВАЛЮТНОГО ФАКТОРА НА ДИНАМИКУ И СТРУКТУРУ АМЕРИКАНО-КИТАЙСКОЙ ТОРГОВЛИ // США & Канада: экономика – политика – культура. – 2014. – Выпуск №1 (529) С. 55-70 .

URL: <https://usacanada.jes.su/s268667300000616-7-1-ru-156/>